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                                                           Protokół nr 6/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

w dniu 19 listopada 2024 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali 312 w opolskim ratuszu i trwało 

od godz. 16.17 do godz. 17.13.                                                                            

                 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Kawa - przewodniczący Komisji. 

 

W chwili rozpoczęcia posiedzenia przez przewodniczącego Komisji radnego Marka Kawę 

obecni byli radni: Dariusz Chwist, Tobiasz Gajda i Marek Kawa.  

W trakcie trwania posiedzenia do udziału w nim dołączył radny Przemysław Pospieszyński, 

tym samym stwierdzono prawomocność posiedzenia. 

 

Listę członków Komisji oraz listę gości załącza się do protokołu. 

 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 5/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia  

w dniu 22 października 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Opola (druk nr 164). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok 

(druk nr 165). 

4. Sprawy różne. 

 

 

Punkty 2. i 3. porządku obrad zostały zrealizowane w pierwszej kolejności w związku  

z obecnością licznych gości na sali obrad. 

 

Do 2. i 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

Łącznego omówienia i prezentacji do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 164) i projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk nr 165) dokonała Skarbnik Miasta Opola 

Renata Ćwirzeń Szymańska. 

   

 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedzieli się radni: Marek Kawa, Tobiasz 

Gajda i Przemysław Pospieszyński oraz Renata Ćwirzeń-Szymańska Skarbnik Miasta Opola, 

Monika Czech- Tańczuk naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Bożena 

Czernecka zastępca naczelnika Wydziału Inwestycji Miejskich. 
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Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 19 listopada 2024 r.  

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 164) 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 3 głosami za (radni: Tobiasz Gajda, Przemysław 

Pospieszyński i Dariusz Chwist), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się 

(radny Marek Kawa). 

 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 19 listopada 2024 r.  

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk nr 

165) 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 3 głosami za (radni: Tobiasz Gajda, Przemysław 

Pospieszyński i Dariusz Chwist), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się 

(radny Marek Kawa). 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Komisja Rewizyjna w jawnym głosowaniu jednogłośnie 4 głosami za (radni: Marek 

Kawa, Dariusz Chwist, Tobiasz Gajda i Przemysław Pospieszyński) przyjęła bez uwag protokół 

nr 5/2024 Komisji Rewizyjnej z posiedzenia w dniu 22 października 2024 r. 

 

 

Do 4. punktu porządku posiedzenia. 

 

W punkcie sprawy różne przewodniczący Komisji radny Marek Kawa poprosił 

wydelegowanych członków Komisji Rewizyjnej o omówienie projektu uchwały w sprawie 

rocznego planu kontroli na 2025 rok na listopadowych posiedzeniach Komisji. 

 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

               radny Marek Kawa 


